
Pamätný výrok zločinca Andreja Kisku:
“Ľudské práva nesmú byť nadradené
obchodným záujmom…” Ako ho dnes
uplatňujú iní vládni zločinci?
- CZ24 News | 11. ledna 2021

Tento pamätný výrok prezidenta Kisku, je v dnešných dňoch čoraz viac aktuálnejší a riadi sa ním
nielen naša vláda.

Nestačím sa čudovať, ako sa terajší mocipáni začali starať o naše zdravie, keď sa oň celé desaťročia
nestarali. Vlastne nie, starali sa, ale po svojom, veď predsa robili reformy zdravotníctva. Začali rušiť
celé nemocnice, alebo ich predávali súkromným vlastníkom, znižovali počty lôžok v nich. V
súčasnosti si pacient do nemocnice musí priniesť pomaly aj toaletný papier.

Ľudia, ktorí boli zvyknutí platiť v lekárni len za recept zistili, že lieky nie sú zadarmo, a ak chcú byť
zdraví, tak si musia za lieky zaplatiť. Pribudlo doplácanie si za nadštandard, ktorý by mal byť
nemocniciach štandardom, či rôzne poplatky v ambulanciách a to bol len začiatok toho, čo žneme
teraz.

Odrazu sa dozvedáme o desivej pandémii, ktorá kvári celý svet a o tom, ako veľmi záleží našej vláde
a odborníkom na našom zdraví. Až tak, že v záujme nášho zdravia musíme držať hubu a krok, plniť
rôzne nezmyselné opatrenia, ktoré aj napriek tomu, že ich ľudia z obáv o vlastné zdravie dodržiavajú,
nič doteraz nevyriešili. Ba dokonca ešte viac situáciu zhoršili. Boli sme prinútení nechať sa
dobrovoľne nasilu testovať.

Lenže…
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Testovanie zdravých ľudí, nevylieči tých chorých. Denne počúvame o tom, koľko pribúda nakazených
ľudí, ale informácie aké množstvo ľudí je reálne chorých, koľko z nich má mierne príznaky, alebo je
úplne bezpríznakových, akosi chýbajú…

Denne čítame správy o tom, koľko ľudí zomrelo na covid, ale nie o tom, akými inými ochoreniami
trpeli. Dozvedáme sa však , že drvivá väčšina nakazených sa vyliečila desaťdňovou karanténou a aby
sme mohli vraj normálne žiť, musíme sa dať zaočkovať vakcínou od firmy, ktorá je známa škandálmi a
pokutami za svoju nelegálnu činnosť…

Napríklad v roku 2012 firma Pfizer musela zaplatiť pokutu vo výške 60 miliónov dolárov za
podplácanie lekárov vo východoeurópskych krajinách. Úplatky lekárom v rôznej podobe, sú vraj
súčasťou ich predajnej kultúry. Táto firma má zastúpenie aj na Slovensku a stačí si dohľadať, kto ju
zastupuje… Prepojenia sú skutočne zaujímavé…

Veľmi závažné sú aj iné kauzy, za ktoré firma musela zaplatiť obrovské pokuty…

A odrazu mnohí z nás začínajú chápať, čo sa skrýva za tou domnelou starostlivosťou o naše zdravie.
Najskôr spomínané testovanie za viac ako 100 miliónov eur a teraz nás čaká očkovacia mňamka a
dokonca sa dozvedáme, že tých, ktorí očkovanie odmietnu, „budú dávať dole“, porušovaním ich
základných práv a slobôd…

Nuž stačí sa trochu zamyslieť nad tým, čo sa skrýva za celým týmto humbukom okolo celej pandémie.
Ja by som ju nazvala pandémiou nenásytnosti a chamtivosti, ale aj pandémiou nenávisti a vyvolávania
strachu, ktoré šíria tí, ktorým zachutila moc a finančné benefity s ňou spojené…

Len tak na okraj…
Ako je možné, že odborníci, ktorí sa snažia hľadať aj iné alternatívy liečby nie sú vypočutí
„odborníkmi z vlády“ ?

Ako je možné, že tí, ktorí volajú po zvyšovaní imunity ľudí vitamínmi, zdravou výživou a zdravým
spôsobom života sú mediálne zosmiešňovaní a prenasledovaní?

Ako je možné, že v našom štáte zdravotná starostlivosť a liečba chorých vyzerajú tak, že mnohí ľudia
sa napchávajú predpísanými liekmi ako lentilkami?
Problémov je veľmi veľa a tým základným problémom je, že ľudia dlhodobo žijú v klamstve…

V klamstve o tom, v akom politickom a ekonomickom zriadení žijú.

Mali by si položiť otázku, ako je možné, že ľudské práva nesmú byť nadradené obchodným záujmom?

Pretože obchodné záujmy firiem a jednotlivcov, nikdy nerešpektovali ľudské práva…

Zdroj: https://www.czechfreepress.cz


